
 Nieuwsbrief 1 november 2020 

Onze nieuwsbrieven informeren u ieder kwartaal over onze activiteiten. Met de organisatie van ontmoetingen, trainingen en 
debatten moesten ook wij pas op de plaats maken. Deze omstandigheden maakten dat wij geen derde nieuwsbrief uitbrachten. 
Maar… we gaan weer los! Online, en op inhoud. De Tweede kamer verkiezingen komen eraan, de voorbereidingen van de Ge-
meenteraadsverkiezingen staan op stapel en we kijken uit naar ‘het normale leven’. Een normaal leven waarin verandering on-
vermijdelijk is. Want al zitten wij nu midden in de maatregelen, wanneer ‘we’ corona er enigszins onder hebben worden wij wak-
ker in een nieuwe economische werkelijkheid. Wat betekent dat voor onze samenleving? Wat betekent dat voor de herijking  
van het Gemeentefonds? Welke mogelijkheden zien onze lokale politici om te sturen op inkomsten en uitgaven? Welke mogelijk-
heden zien wij om het bestaan van kleine overheden als de onze te rechtvaardigen? Gaan onze verkiezingsprogramma’s er een 
antwoord op geven? Gelukkig delen wij ook ambities waar wij in de Lopikerwaardgemeenten samen in kunnen optrekken. In  
de aanloop naar het huidige begrotingsjaar spraken wij erover met onze fractievoorzitters, met het idee voor enkele paragra- 
fen in onze lokale programma’s samen op te trekken. We willen erop vertrouwen er in het nieuwe jaar weer fysiek met elkaar 
over in gesprek te mogen gaan. Voor nu een online ledenvergadering, met als gast, VVD-voorzitter Christianne van der Wal.  

Meepraten over landelijke thema’s? Sluit je aan bij één van de Themanetwerken: vvd.nl/thematische netwerken 

Huib Veldhuijsen, voorzitter Lokaal Netwerk VVD Lopikerwaard. 

Maandag 16 november ontvangt VVD Lopikerwaard als 
hostend netwerk vanaf 20:00 uur de Roadshow van partij-
voorzitter Christianne van der Wal-Zeggelink.   
De Roadshow is live te volgen via YouTube youtu.be/
Tv6dINwTXx4. De afgelopen weken is er uitvoerig getest en 
is er veel gewijzigd aan het programma. In eerste instantie 
was het de bedoeling om de roadshow fysiek te organiseren, 
daarna waren er plannen voor een hybride variant (fysiek en 
digitaal), maar het hoofdbestuur heeft onlangs de vereniging 
dringend geadviseerd om geen fysieke evenementen te or-
ganiseren tot het einde van het jaar. Zo wordt nu ook de 
roadshow volledig digitaal uitgezonden via Zoom en een 
livestream op YouTube. Er is uiteraard nog wel gewoon de 
mogelijkheid tot interactie met onze leden. Tijdens de Q&A 
met Christianne, gaan wij via Zoom in gesprek over de toe-
komst van onze vereniging: zoom.us/j/92413947309?
pwd=bEJrOGQ0SHZlbWwwcUI2a1pDREd6Zz09.  
Ieder van ons is vanzelfsprekend van harte uitgenodigd hier-
aan deel te nemen. De Roadshow wil inspireren en een stip 
op de horizon zetten. De Q&A start met een gesprekje tus-
sen Christianne van der Wal en Huib Veldhuijsen en krijgt 
vervolg met uw inbreng. 
   
 
Aansluitend aan de Roadshow willen wij met u in gesprek 
over het aanvliegen van de Gemeenteraadsverkiezingen en 
het indienen van amendementen op het landelijke verkie-
zingsprogramma. U kunt daarvoor ingelogd blijven op het 
zoomadres van de Roadshow.  
Save the date: 12 december ALV landelijke VVD.  

Tijdens de LV van mei werd gepleit voor een gezamenlijk stand-
punt over de energietransitie. De VVDenD66 fractie Oudewater 
diende in de gemeenteraad een motie in om, door het plaatsen 
van zes windmolens, Oudewater van eigen en schone energie te 
voorzien. Hiervoor wil de fractie dat Oudewater wordt gecom-
penseerd. In Lopik zijn er al windmolens. Alleen de VVD verga-
deringen in IJsselstein en Montfoort hebben zich tégen wind-
molens binnen en aan de gemeentegrenzen uitgesproken 
(‘onacceptabel’). We hebben vanuit het bestuur aangeboden de 
standpunten van de afzonderlijke fracties in de Lopikerwaard in 
beeld te brengen en te bezien waar we het over eens zijn. Op 
onze site hebben wij gepubliceerd hoe 1. de ledenvergaderin-
gen onze visie hierop in de verkiezingsprogramma’s hebben 
verwoord 2. hoe de coalities dit hebben opgenomen in de vier 
coalitieakkoorden en 3. hoe de gemeentebesturen dit hebben 
vertaald in de (met ‘Woerden’) opgestelde Positionpaper Lo-
pikerwaard. Als gezamenlijk standpunt mag worden uitgegaan 
van de tekst in de Positionpaper. Hierin onderscheiden wij ons 
echter niet specifiek met één VVD-standpunt waarin wij ons 
uitspreken over het effect van windmolens in ons landschap.    
    Vanuit VVD regio Utrecht is ter inspiratie input geleverd aan 
de landelijke verkiezingsprogrammacommissie. Daarin is als 
suggestie meegegeven te schrijven dat windmolens van tijdelij-
ke aard zijn en Nederland zich in de toekomst meer richt op het 
toevoegen van andere schone energie zoals kernenergie.  
 
 
Op 6 november is de tekst van het landelijk verkiezingsprogram-
ma beschikbaar. In de week van 9 november organiseert Regio 
Utrecht mogelijkheden om met elkaar over het programma in 
gesprek te gaan. Donderdag 19 november vergadert Regio 
Utrecht online! (save the date). Wij stellen voor om dáár amen-
dementen in stemming te brengen, waarvan wij op onze verga-
dering van 16 november de strekking met u kunnen afstemmen. 
Wanneer een tekstvoorstel van Lokaal netwerk Lopikerwaard 
het regionaal niet redt, kunnen wij overwegen deze alsnog als 
lokaal netwerk in te dienen. 20 november sluit de termijn voor 
het indienen van amendementen, voor de ALV van december.  
Save the date: 9-16 januari ledenraadpleging kandidaten Twee-
de kamerverkiezingen (4 januari publicatie; 26 januari uitslag).  

https://youtu.be/Tv6dINwTXx4
https://youtu.be/Tv6dINwTXx4
https://zoom.us/j/92413947309?pwd=bEJrOGQ0SHZlbWwwcUI2a1pDREd6Zz09
https://zoom.us/j/92413947309?pwd=bEJrOGQ0SHZlbWwwcUI2a1pDREd6Zz09


 
‘We hebben een Woonvisie met lef. 2500 nieuwbouw-
woningen, binnen en buiten onze bebouwde komgren-
zen. Bouwen aan de Kromme IJssel moest nog een ge-
neratie overheen. Daar staan wij nu. Jongeren schreeu-
wen om woningen. Als landelijk wonen richting de Lek 
woningen vrijmaakt binnen onze stadsgrenzen, is dat 
een belangrijke optie die we niet schuwen. Laten onze 
leden en de kiezer zich er straks maar over uitspreken’. 
Bas ziet IJsselstein als hét centrum tussen Rijnenburg 
en het te ontwikkelen Kromme IJsselpark. Verbonden-
heid met de kern is cruciaal. Daarmee wordt onze bin-
nenstad van belang. De trek naar de Lek maakt het in-
teressant om werkelijk aansluiting te vinden aan de A2 
bij de Lekdijk. De sneltram kan dan een ringlijn worden, 
door Zenderpark te verbinden met Nieuwegein-zuid en 
Utrecht. Dat zijn belangrijke kansen voor IJsselstein.’ 
VVD IJsselstein stelt er voorwaarden aan. Infrastructu-
reel en stedenbouwkundig: ‘De historie van het land-
schap, het Klaphek en de loop van het water waaraan 
we zijn gelegen moeten we koesteren. Dat kan in het 
landschap, maar dat kan ook met landelijk wonen. Wij 
willen niet de partij zijn die kansen tegenhoudt door 
niet verder te durven kijken. IJsselstein is meer dan 
geschiedenis. We willen ook toekomst.’  
 
 
Intussen worden in IJsselstein speeltuintjes vernieuwd. 
‘Eerlijk is eerlijk, dat was niet mogelijk zonder de be-
trokkenheid vanuit de samenleving. Sommige initiatie-
ven vinden ook plaats, ondanks de gemeente. Het is 
ons lange tijd voor de wind gegaan. Er staan weer hijs-
kranen in de stad en we zijn van het slot af. Dat voelt 
goed, maar dat vraagt ook om verantwoordelijkheid. 
Onze plantsoenen zijn nu van camera’s voorzien. Daar-
mee vindt de burgemeester ons direct aan zijn zijde.’ 
   Bas ziet mooie ontwikkelingen in zijn team. ‘We zijn 
blij met talenten als Luuk (18) en Bas (21). Tja, dan ben 
zelfs ik senior. In de kwaliteit van Kees hebben wij ie-
mand die het geweten van het lokaal bestuur is, Tom 
het geweten van de stad en Sander en Feddo groeien 
in hun eerste termijn. Hoe de kieslijst er straks uitziet? 
We zullen zien. Aan de ambitie van de fractieleden zal 
het niet liggen. Maar het is altijd goed om te blijven 
vernieuwen. Voor wie wil warmlopen, ons wil inspire-
ren of uitleg wil over onze visie? Kom langs in de frac-
tie, nu even digitaal maar bellen of Zoomen kan na-
tuurlijk  ook.’ [Bas van der Horst: 06 48 78 2100] 

 
Ambities voor de #kieslijst? Laat het ons weten. Er zijn trai-
ningen op maat. Aanmelden: secretariaat@vvdlopikerwaard.nl. 
 
Ambities voor het #bestuur VVD Lopikerwaard? Wij zijn op 
zoek naar een bestuurder communicatie. De voorkeur gaat 
uit naar een lid uit Lopik.  

IJSSELSTEIN - ‘In de groepsapp van de fractie delen we 
foto’s met elkaar uit, bijvoorbeeld om elkaar te stimule-
ren dat we lokaal inkopen. We vinden het belangrijk om 
daarin het goede voorbeeld te geven. Ondernemers in 
gemeentepanden hebben aan de gemeente een goede 
huisbaas. In coronatijd hebben we als één van de steun-
maatregelen de huur gehalveerd. Dat zouden huisbazen 
meer moeten doen.‘ Aan het woord is fractievoorzitter 
Bas van der Horst.  
 
Bas is op zijn 34ste intussen één van de nestoren van de 
raad en maakt nu zijn derde termijn vol. Zijn laatste wat 
hem betreft. Hij hecht niet aan zijn zetel. Wel aan het be-
lang van de IJsselsteiner. ‘We zitten nu in een bijzondere 
tijd en dan is het mooi te kunnen sturen vanuit onze libe-
rale waarden. Het is belangrijk dat we sterk uit deze coro-
na-periode komen. Geen tijd voor politiek gekissebis. IJs-
selstein heeft gekozen voor een LDIJ-VVD aanpak en die 
maken wij waar. Ondanks onze verschillen. Het doet ons 
echt pijn dat Eiteren nog niet open is, maar we hebben nu 
eenmaal zaken te doen. Er komt een mobiliteitsvisie, 
waarbij we echt afscheid moeten nemen van de pleinge-
dachte op de Overtoom. We sturen de auto’s nu Groen-
vliet in om de stad uit te komen. Dat is echt bizar. De huis-
kamer van de stad ligt misschien wel bij het Vingerhoek-
hof en niet persé voor het stadhuis.’   
Bas ziet tevreden terug op de periode met Bernd Roks. 
Onze wethouder Samenleving heeft hier werkelijk fantas-
tisch werk geleverd in zijn dossiers. We hebben met zijn 
vertrek wel meteen de kans aangegrepen om een IJssel-
steiner op het sociaal domein terug te plaatsen in het col-
lege. Eveline Schell. Zij was eerder lid van de gemeente-
raad in Utrecht, kwam acht jaar geleden in IJsselstein wo-
nen en nam al vrij snel deel aan het bestuur van onze af-
deling.’ Het was één van de eerste uitdagingen die Bas op 
zijn bord kreeg als kersverse fractievoorzitter. De koffer 
die hij symbolisch van Bram van Roo had overgenomen 
had hij intussen al aan Bas van Rooijen overgedragen. 
’Zeg nooit, nooit, maar na twaalf jaar moet je in de spiegel 
kijken of je niet beter plaats kan maken.’ Tegelijkertijd is 
hij blij dat Rutte anders besloten heeft.   

Fractie houdt koers 
Een vaste plek in onze nieuwsbrief: ‘Fractie houdt koers’.  
Vier seizoenen, vier gemeenten. Ieder nummer een interview 
met één van onze fractievoorzitters. Deze editie fractievoor-
zitter Bas van der Horst van de VVD-fractie in IJsselstein. 

Bas van der Horst:   
‘Wij zijn er vooral in het belang van de IJsselsteiner.’  

Aanmelden: secretariaat@vvdlopikerwaard.nl  


